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PROCES – VERBAL NR.160 

încheiat astăzi, 28 septembrie 2022, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
        La orele 11.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat fizic dar și prin 
mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 30 de consilieri 
județeni, dintre care 15 au fost prezenți fizic și 15 ( Iosif - Bogdan Bălan,  
Emilian David, Bogdan-Angelin David, Valentin Ion Deaconescu, Dumitru 
Grecu, Cosmin–Constantin Ghiță, Ion Iana,  Corina - Ramona Nițoiu, Narcis-
Ionuț Sofianu, Stelian Stana, Alexandru Mihai Ștefan, Nicolae Tudose, Manuel 
Tică, Liliana Maria Turturoiu, Cristian George Zidaru) conectați pe platforma 
pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind absent domnul 
consilier județean Marius-Bogdan Ivan , deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat din partea aparatului de specialitate al consiliului 
judeţean: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dl Stoicea Alin, director Direcția Tehnică, dl 
Ivașcu Sorin, director executiv Direcția Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare 
Internațională,  dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția Economică, dna 
Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret. 

Menționăm că domnul Bogdan Angelin David s-a conectat începând cu 
punctul nr. 4 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 242 și a pierdut conexiunea la 
punctul nr. 15 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 251,  iar domnul Valentin Ion 
Deaconescu s-a conectat începând cu punctul nr. 12 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 249.  

La începutul ședintei au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri județeni: 

- doamna Marilena Steluța Ionescu -  la punctul nr. 15 de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr. 252; 
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- doamna Corina Ramona Nițoiu  -  la punctul nr. 15 de pe ordinea de 
zi – Hotărârea nr. 252; 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, stimați colegi, dați-mi voie să încep prin 
a face apelul nominal. Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? Dl Enache Valentin-
Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Dumitru Grecu?  

Dl consilier județean Grecu Dumitru – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? Lupaș Diana – Elena ? 

Dna consilier județean Diana –Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu - Frântură Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu - Frântură  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă –  Dna Nițoiu Ramona - Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Sofianu Narcis Ionuț ?  

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  
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Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George?  

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Doamnelor și domnilor, ați luat la cunoștință de 
proiectul ordinii de zi a ședinței noastre de astăzi, discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Vă mulțumesc.  

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
19.08.2022.  

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

Vă mulțumesc! 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.08.2022. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   
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- III  - 

 
      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş cu convocare de îndată din data de 
01.09.2022. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 
- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 12.09.2022. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
Vă mulțumesc! 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind încetarea 
mandatului de consilier județean al domnului Postelnicescu Marius – Dorel. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Luăm la cunoștință de încetarea mandatului. 
Dumnezeu să-l odihnească!  
Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 242. 
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- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încetarea mandatului de consilier județean al domnului Nițescu Eleodor - Olavi.    

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Motivele le știți, luăm la cunoștință. 
Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  Vă mulțumesc! 

  Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 243. 

 
 
 
 

- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie Leordeni. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc. 
 

  Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 244. 
 
                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Maria” Vedea.       

   Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

  Vă mulțumesc!          

   Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 245. 
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- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești.          

             Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

         Vă mulțumesc!          

   Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 246. 
 
 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului Orășenesc „Regele Carol 
I” Costești.    

       Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

      Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 247. 

 

- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 
Pitești. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?                

      Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 248. 
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- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
constituirea comisiei mixte pentru analiza și verificarea activității comitetului 
director al Spitalului Județean de Urgență Pitești.      

      

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Aici avem un amendament al comisiei K3, 
Comisia de sănătate, dl Viorel Enache a propus eliminarea punctelor 5-6 din 
cadrul obiectivelor comisiei deoarece consideră că se depășesc atribuțiile 
comisiei. Vă dau citire textului modificat: 
 
Obiectivul comisiei mixte este de a analiza și verifica activitatea comitetului 
director al Spitalului Județean de Urgență Pitești, pentru perioada 01.01.2020- 
01.07.2022, cu privire la următoarele aspecte:  
 
1. Modalitatea de stabilire și aprobare a numărului de personal pe categorii și 
locuri de muncă; 2. Situația numărului de medici pe secții, raportat la numărul 
de paturi, la normativele de personal și respectiv la cererea de servicii 
medicale;  
3. Documentele în baza cărora s-au organizat concursurile/examenele pentru 
ocuparea posturilor vacante de medici pe specialități;  
4. Procedura Spitalului Județean de Urgență Pitești cu privire la acordarea 
locuințelor de serviciu, puse la dispoziție de către UAT Pitești/UAT județul 
Argeș, după caz; 
 
Acestea rămân în vigoare, sunt eliminate punctele 5 și 6. Dacă aveți comentarii 
de făcut? Da, domnule consilier, vă rog frumos! 
 
Dl consilier județean Marius Pîrvu  - Domnule Președinte, la acest proiect de 
hotărăre sunt de acord cu propunerile de la comisia de sanatate, cu eliminarea 
punctelor 5 și 6, vis-a -vis de propunerea făcută de către Partidul Național 
Liberal, în principiu, nu am probleme de transparența și de a exista o comisie, 
ceea ce nu sunt eu de acord, este vorba de conținutul acestei solicitări și că ceea 
ce va urmări această comisie cred că unele dintre punctele care vor fi verificate 
sunt în atribuțiile altor instituții care gestionează situația de la consiliul 
județean și acesta este motivul pentru care  mă abțin  la acest punct. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Chiar și noi am discutat această 
temă dar ținând cont ca dânșii au un punctaj pe care trebuie să-l facă din punct 
de vedere al imaginii, nu trebuie să le stricăm joacă aceasta. Așa cum am spus 
noi de fiecare dată suntem deschiși la orice verificare, chiar dacă câteodată nu 
avem niciun fel de legătură cu problemele pe care trebuie să le analizăm. Dar 
încă o data vă spun, eu am propus colegilor mei să fim de acord, când nu vrei 
să faci nimic, faci o comisie. 
 
Dl consilier județean Narcis- Ionuț Sofianu – Este prima comisie în acest 
mandat. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Faceți câte doriți, domnule Sofianu. La final să ne 
transmiteți concluziile, știți că suntem deschiși la orice comisie, care privesc 
consiliul județean, nu alte instituții, dar din subordinea consiliului județean. 
Votăm amendamentul. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
 
Dl consilier județean Narcis- Ionuț Sofianu – Mă abțin. Consider că până la 
urmă este și implicarea domnului secretar, proiectul de hotărârea așa cum a fost 
inițial formulat corespunde din punct de vedere al legalității și al oportunității. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vreți să discutăm de proiectul inițial înaintat de 
dumneavoastră?  O putem face, dar tare mi-e că ... 
 
Dl consilier județean Narcis- Ionuț Sofianu  - Nu, mă refer la varianta propusă 
în plen, propusă de dl secretar. Proiectul nostru inițial a fost deschis, inclusiv la 
discuții cu dumneavoastră și cu colegii consilieri. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Enache, vă rog frumos să spuneți 
dumneavoastră care sunt motivele pentru care renunțăm la punctele 5 și 6 din 
articolul 2. 
 
Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache - La punctul 5 este vorba despre 
faptul că la nivelul fiecărui spital există o comisie de disciplină constituită prin 
dispoziția managerului de spital și mi se pare că noi constituim o comisie care 
să controleze o  altă comisie. Pare cumva redundant. Asta este părerea mea. Pe 
de altă parte hotărârile comisiei de disciplină pot fi atacate de către persoanele 
care au trecut prin cercetare disciplinară direct la instanta de judecată. Ce să 
verificăm noi? Iar la punctul 6 consider că este o ingerință în activitatea 
sindicatului semnificativ de la nivelul spitalului județean. Dacă nu au exista sau 
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dacă au exista abateri, neconformități de la îndeplinirea contractului colectiv de 
muncă, eu cred că sindicatul ar fi trebuit să atragă atenția asupra 
inarventențelor, ca să nu mai vorbesc de inspecția muncii. În mare sunt mai 
multe argumente pe care aș putea să le dezvolt, dar nu cred că este cazul aici, 
chiar și referitor la comisia de disciplina și la ce face ea în spital. Mulțumesc 
mult. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Și eu vă mulțumesc. Argumentele dumneavoastră 
vin și din experiența pe care o aveți, suntem prea mulți pe margine cei care ne 
dăm cu presupusul despre activitatea medicilor. Să înființăm și o comisie și să 
intrăm în sala de operații și să ne dăm cu presupusul. 
 
Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Dacă îmi permiteți, la un 
moment dat o să înființăm o nouă comisie care să verifice comisia care a 
verificat comisia de disciplină și tot așa. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Eu sunt deschis și la asemenea propuneri, mai 
facem încă o comisiei. 
 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Să formulăm și un alt 
amendament în care să scoatem și punctele 1, 2, 3 și 4. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Sofianu se abține la textul modificat. 
 
Dl consilier județean Emilian David -  David abținere, la amendamente. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Da domnul David, am înțeles. Cine se mai abține?  
 
Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Tot grupul PNL se abține. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Tot grupul PNL se abține. Vă dați seama ce-ar 
însemna acum să solicitam ca tot grupul PSD să se abțină la votarea acestui 
punct, dar n-o s-o fac. 
 
Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Ia faceți, domnule Președinte, 
vedem dacă vă ascultă. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Fii convins că mă ascultă. Cu scuzele de rigoare 
față de grupul PNL, a trecut amendamentul. Acum  votul pe proiectul de 
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votare, voturi împotrivă, abțineri, avem două abțineri. Vă mulțumesc. Proiectul 
a trecut. 
 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu două (2) voturi împotrivă (domnii  
consilieri județeni Marius Pîrvu și Nicolae Tudose ). 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 249. 
 
 

- XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Strategiei de dezvoltare a serviciilor sociale în județul Argeș pentru 
perioada 2022-2027 și a Planului de implementare a Strategiei de dezvoltare a 
serviciilor sociale în județul Argeș pentru perioada 2022-2027.    

 

          Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  

 Vă mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 250. 

 

- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de școlarizare al Secției Școala Populară de Arte și Meserii 
Pitești din cadrul Centrului Județean de Cultură și Arte Argeș, pentru anul școlar 
2022-2023. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bughiu are un 
amendament. 

 
Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Cu voia dumneavoastră și a 
colegilor, la acest punct se completează anexa la proiectul de hotarâre privind 
aprobarea planului de școlarizare, poziția nr. 94, secția externă Miroși, dansuri 
populare căluși. A venit adresa de la centrul cultural mai târziu, pentru că a venit 
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și de la primărie mai târziu, cu voința dumneavoastră mai completăm această 
poziție. 

 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Voturi împotrivă ? Abțineri? Pentru acest 
amendament?  

 
Dl consilier județean Emilian David – Nu s-a auzit amendamentul. 

 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Se solicită introducerea pe lista a unei noi secții, 
secția externă Miroși secția de dansuri populare căluși, conform unei adrese de 
la Școala Populară de Arte, motivul?  A venit mai târziu adresa de la primărie. 
Ați înțeles acum amendamentul ? Sunteți de acord, da?  

 
Dl consilier județean Emilian David – Da, da! 

 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc mult de tot. Acum votăm proiectul 
cu acest amendament. Voturi împotrivă ? Abțineri?  Votul a  trecut. 

 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 251. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Clubul Sportiv 
Mioveni. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții?  

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Bună ziua, consilieri USR-Plus 
se abțin de la acest punct deoarece considerăm că prima dată clubul sportiv 
trebuia să se adreseze consiliulul local Mioveni. Suntem pentru finanțarea și 
ajutorarea cluburilor de tineret, și a tinerilor în sport dar dacă consiliul local 
Mioveni consideră că nu poate susține, atunci cu mare drag vom susține acest 
proiect. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimate coleg, facem o reparație. Am hotărât la 
începutul anului că sprijinim tot ce înseamnă sportul juvenil la nivelul 
cluburilor care activează în ligile superioare, divizia A,B,C. Divizia B nu avem, 
avem doar divizi A și C,  este o mână de ajutor pe care o dăm centrelor de 
copii. Este, dacă vreți, un  gest reparatoriu  ca doar Fc Argeș și clubul din 
Bascov au primit sumenele respective și am zis că acum pe final de an să 
sprijinim sși activitatea copiilor din orasul Mioveni. Sunt copii din toate 
comunele, vin acolo și este o bucurie pentru ei să aibă și ei un echipament. 
 
Dna consilier județean Ramona- Corina Nițoiu – Domnule Președinte, eu aș 
dori să nu particip la vot, să nu ajungem la un conflict de interese, iar referitor 
la ce spunea domnul consilier, eu știu că au cerut ajutor de la consiliul local, au 
un ajutor de la consiliul local, dar totuși nu putem să îi omitem doar pe ei, cred 
că de-a lungul timpului cred că ați mai ajutat și alte cluburi și acum a venit și 
rândul clubului de la Mioveni, adică să nu facem diferențe. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Aveți dreptate, a fost săvârșită o greșeală, au 
înaintat mai târziu documentația. V-am spus, anul acesta au primit, clubul Fc 
Argeș și clubul din Bascov, aceste mici cadouri pentru copii care vor să mai 
facă sport în această țara. Dl Bughiu? 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Asta am vrut să precizez și eu, nu 
că nu se descurcă finanțatorul de la Mioveni să susțină activitatea sportivă. Este 
un club de la noi, cum am spus la începutul mandatului, ne-am propus să 
susținem în primul rând activitatea sportivă juvenilă, iar cred că ce se întâmplă 
la Mioveni este de bun augur. Nu cred că este o gaura în cer, nici dintr-o parte 
nici din alta, dacă ne ajută Dumnezeu și vom avea buget și–n anul viitor cu 
siguranță vom direcționa sume și către cluburile pe care le-am finanțat până 
acum ți către alte entități sportive care ne solicită. Știm foarte bine că 
finanțările pe care le facem de obicei la început de an pe Legea nr. 350 este pe 
baza de proiect, am văzut că s-a modificat un pic legea în acest an, venim și noi 
cu o metodologie corespunzătoare noii modificări și vedem ce va mai fi de la 
anul. Este loc pentru toată lumea. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Acum o să spun un lucru care poate  o să se 
întoarcă împotriva mea și al conducerii consiliului județean. Suntem unu dintre 
consiliile județene care alocăm cei mai puțini bani pentru sport din România, 
indiferent de culoarea politică. Ma rog, că e bine, că e rau, nu știu, timpul va 
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demonstra dacă e bine sau e rău. Dar, alte consilii județene sunt implicate la 
nivelul unor echipe cu milioane de euro. Gestul nostru e mai mult simbolic. 
 
Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Președinte, mergând pe acestă logică, 
poate anul viitor ajutăm și copiii de la Câmpulung ? 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur că da, dacă vor face o documentație, cu cea 
mai mare plăcere, domnule Iana. 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Domnule Președinte, o singură întrebare 
am, dumneavoastră răspundeți cu promptitudine la toate solicitările care vă 
sunt adresate, această cerere este făcută din luna mai, de ce tocmai acum în 
septembrie v-ați gândit să le dăm acești bani?  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă   - Acum am găsit resurse domnule Tică, dacă ați 
veni mai des să discutăm, ați vedea că ne cam tragem de la o luna la alta.  
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Pai dacă tot suntem, așa mă gândeam .... 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – La nivelul consiliului județean , nu e o noutate 
pentru noi asta, sunt convins că știți lucrul acesta, poate n-am fi reușit 
niciodată, dar acum putem. 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Dacă săptămâna viitoare vă mai vin niște 
cereri de genul acesta, găsim bani și pentru ei? Să aprobăm? 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  – Pentru cine? 
  
Dl consilier județean Manuel Tică – Pentru alte UAT-uri care încurajează 
sportul.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu, nu , nu, singura propunere concretă a făcut-o 
dl Iana, referindu-se la o echipă care anul acesta a promovat în divizia C. 
Vedeți că vorbiți cu unul care se pricepe la fenomen. Așa sunt n+1 echipe în 
localitățile județului Argeș și noi, la începutul anului , cu bunăvoința ce ne 
caracterizează pe toți și prin votul dumneavoastră, am reușit să ajutăm Agentia 
Județeana de Fotbal și toate echipele din Liga a 4-a au primit echipamente de 
joc, 58 de echipe, dar tot prin bunăvoința dumneavoastră pentru tot 
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dumneavoastră ați votat atunci pentru un proiect pe care ni l-a înaintat 
Asociația Județeană de Fotbal. Vă rog! 
 
Dl consilier județean Florentin-Marius Popa - N-aș vrea să discutăm despre 
acest proiect din punct de vedere politic, doar ar trebui să ne gândim ca zona 
aceasta de sport juvenil trebuie gândită și la nivel național. Eu consider că 
această sumă este destul de mică, presupun că și alte cluburi sportive care ar 
solicita un ajutor am fost deschiși la acest lucru. Pe de altă parte, vreau să 
întreb dacă în baza acestui acord de asociere se mai pot vira bani și pe 
parcursul valabilitțtii acestui acord. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu, nu, se acordă o singură dată, dar am și spus-o 
ca să plecăm de la un criteriu și aceasta a fost că echipa respectivă să fie într-
una din ligile 1, 2 , 3 din România. Pentru echipele celorlalte localități v-am 
spus că am avut un proiect pe care dumneavoastră l-ați votat cu Asociația 
Județeană de Fotbal, iar ei au achiziționat echipamentele respective și le–au 
înaintat tuturor echipelor din Liga a 5-a. 
 
Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Eu nu mă aștept la echipele din 
localitățile din  județ, eu m-am referit la centrele sportive care sunt acolo. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Da, noi am dat la începutul anului și la handbal, la 
echipa olimpică de bob, tot prin votul dumneavoastră. 
 
Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Dacă îmi permiteți o ultimă 
remarcă, eu văd pus un pic greșit acest criteriu, să ajungă undeva să facă 
performanță ca să primească ajutor, ca să facă performanța trebuie să aibă 
ajutor. Nu poate ajuge acolo fără ajutor. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă - Da, dar performanța o faci la nivel de elită, dacă e 
un jucător bun de exemplu la Vulturești, o să-l ia Mioveniul. Echipa de 
Under19 de la Bascov a câștigat campionatul național și ne-au mulțumit că și 
sprijinul acela mic dat de noi i-au ajutat să ajungă la performanța asta. Vă 
mulțumesc. Voturi împotrivă ? Abțineri? Vă mulțumesc. 
 
Dl consilier județean Manuel Tică – Eu mă abțin, domnule Președinte. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Tică Manuel s-a abținut. 
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Dl consilier județean  Narcis Ionuț Sofianu – Și Sofianu se abține. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Și dl Sofianu s-a abținut. 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 25 de voturi “pentru” și șase (6) voturi 
împotrivă ( Cosmin – Constantin Ghiță, Narcis - Ionuț Sofianu, Stelian Stana, 
Alexandru – Mihai Ștefan, Manuel Tică  și Cristian - George Zidaru ). 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 252. 

 
- XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
numirea unui membru provizoriu în cadrul Consiliului de Administrație al Regiei 
Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. 

          Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?  
       Vă mulțumesc! 

 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 253 

 

 

- XVII – 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu bunuri imobile situate în 
incinta Spitalului Județean de Urgență Pitești, str.Negru Vodă, nr. 53 și bdul 
I.C.Brătianu, nr. 56. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Discuții ? Voturi împotrivă? Abțineri?  Vă 
mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 254. 
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- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilului – teren și clădiri în care își 
desfășoară activitatea Centrul de Îngrijire și Asistență Pitești, situat în Municipiul 
Pitești, Aleea George Stephănescu, nr.3.        

        Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

Vă mulțumesc! 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 255. 

 
 
 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unor spații cu destinație comercială aflate în 
domeniul public al Județului Argeș și în administrarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 256. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a unor spații cu destinație medicală/conexă actului 
medical aflate în domeniul public/ privat al Județului Argeș și în administrarea 
Consiliului Județean Argeș. 
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      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

  Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 257. 

         

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Bălilești pe o perioadă de 5 ani, asupra acostamentelor drumurilor județene DJ 732, 
de la km 2+163 la km 12+437 și DJ 732A , de la km 1+791 la km 6+796, în 
vederea realizării obiectivului de investiții “REABILITARE REȚEA EXISTENTĂ 
cu ALIMENTARE CU APĂ BĂJEȘTI și ÎNFIINȚARE REȚEA PUBLICĂ de 
CANALIZARE PE ARTERELE SECUNDARE în COMUNA BĂLILEȘTI, 
JUDEȚUL ARGEȘ”. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 258. 
 

 

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați faza D.A.L.I. și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiții “Consolidarea și modernizarea 
imobilului situat în strada Domnița Bălașa, nr. 19, aparținând Teatrului ”Alexandru 
Davila” Pitești, județul Argeș denumit ”Sala Așchiuță”, județul Argeș”.       

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 
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      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 259. 

 
 

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Actului adițional nr. 2 la Contractul de delegare a gestiunii 
serviciului public de transport local de călători pe raza UAT-urilor membre ale 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public Pitești și 
mandatarea Vicepreședintelui Consiliului Județean Argeș, domnul NICOLAESCU 
MariusFlorinel, să voteze în Adunarea Generală din cadrul Asociației, în numele și 
pe seama Județului Argeș, Actul adițional nr. 2 la Contractul de delegare a 
gestiunii serviciului public de transport local de călători, precum și semnarea 
acestuia. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 260. 

 
 
 

- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului Tehnic și Detalii de execuție (P.T.+D.E.), a Documentației 
tehnice pentru organizarea execuției (D.T.O.P.), pentru proiectul cu titlul 
”Modernizare DJ 503 Limita județului Dâmbovița – Slobozia – Rociu – Oarja – 
Cătanele (DJ 702 G – km 3+824) km 98+000-140+034 ( 42,034 Km), în județul 
Argeș”, a Proiectului Tehnic și Detalii de execuție (P.T.+D.E.) Deviere LEA 04 
Kv pentru eliberare amplasament Modernizare DJ 503 Limita județului Dâmbovița 
– Slobozia – Rociu – Oarja – Cătanele, Județul Argeș.        

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
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      S-a adoptat Hotărârea nr. 261. 
 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 102/26.04.2021 privind 
aprobarea cuantumului taxelor și tarifelor locale ce se vor aplica începând cu anul 
fiscal 2022. 

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 262. 

 
 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați faza D.A.L.I. și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiții “Consolidarea și modernizarea 
imobilului situat în strada Domnița Bălașa, nr. 19, aparținând Teatrului ”Alexandru 
Davila” Pitești, județul Argeș denumit ”Sala Așchiuță”, județul Argeș”.       

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 263. 
 

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați faza D.A.L.I. și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiții “Consolidarea și modernizarea 
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imobilului situat în strada Domnița Bălașa, nr. 19, aparținând Teatrului ”Alexandru 
Davila” Pitești, județul Argeș denumit ”Sala Așchiuță”, județul Argeș”.       

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 264. 
 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați faza D.A.L.I. și a Devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiții “Consolidarea și modernizarea 
imobilului situat în strada Domnița Bălașa, nr. 19, aparținând Teatrului ”Alexandru 
Davila” Pitești, județul Argeș denumit ”Sala Așchiuță”, județul Argeș”.       

      Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri?   

      Vă mulțumesc! 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.   
      S-a adoptat Hotărârea nr. 265. 

 
    Ședința noastră a luat sfârșit. Vă mulțumesc mult pentru participare. O să ne 
vedem într-o ședință extraordinară, luni o vom avea, v-am spus, timpul nu are 
răbdare cu noi și trebuie să mergem cu viteza maximă pentru proiectele 
europene și alte finanțări nerambursabile. 

   Ședinţa s-a încheiat la ora 12:00.   

 

 P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


